
 

1 

 

 

 

WO-RA.0002.9.2019 

 

Protokół Nr XI/19 

sesji Rady Powiatu Gostyńskiego 

odbytej w dniu 31 października 2019 r. 

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Gostyniu 

 

 

Ad 1)  

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama o godzinie 13.00 otworzył jedenastą sesję Rady Powiatu 

Gostyńskiego. Przewodniczący powitał radnych oraz pozostałe osoby obecne na sali. 

W szczególny sposób powitał panią Patrycję Andrzejewską, która objęła mandat radnego Powiatu 

Gostyńskiego, oraz pana Grzegorza Marszałka, który dzisiaj odbierze wyróżnienie „Zasłużony dla 

Powiatu Gostyńskiego”. 

Poinformował, że na sali obecnych jest 19 radnych. Zwrócił się do radnych o potwierdzenie 

obecności poprzez wciśnięcie na tabletach przycisku „quorum”.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Powiatu są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się o uczczenie minutą ciszy śp. Barbary Latosińskiej, która zmarła 

kilka tygodni temu. Była mieszkanką gminy Borek Wlkp., znaną regionalistką, a w 2014 roku 

otrzymała tytuł „Zasłużony dla Powiatu Gostyńskiego”.  

Radni powstali i minutą ciszy uczcili pamięć zmarłej.  

 

W dalszej części Przewodniczący odczytał obwieszczenia Komisarza Wyborczego w Lesznie 

dotyczące wygaśnięcia mandatu radnej Sylwii Maćkowiak oraz wstąpienia w mandat pani Patrycji 

Andrzejewskiej.  

Zwrócił się do pani Patrycji Andrzejewskiej o złożenie ślubowania.  

Radna Patrycja Andrzejewska złożyła ślubowanie poprzez odczytanie roty zgodnej z art. 20 ust. 

1 ustawy o samorządzie powiatowym: „Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać 

obowiązki wobec Narodu Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, czynić 

wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, 

przestrzegać Konstytucji i innych praw Rzeczypospolitej Polskiej", dodając: „Tak mi dopomóż 

Bóg”. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama pogratulował uzyskania mandatu radnej oraz życzył 

pomyślności w działalności społecznej.  

 

Ad 2) 

Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama przedstawił porządek obrad. Poinformował, że w związku ze 

zmianami w składzie Rady Powiatu zachodzi konieczność podjęcia uchwał zmieniających składy 

komisji. W związku z powyższym złożył wniosek o dodanie do porządku obrad punktów 

dotyczących zmian w składach komisji stałych Rady Powiatu Gostyńskiego: 

a) Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/11/18 z dnia 

14 grudnia 2018 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, 
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b) Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/8/18 z dnia 

21 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska, 

c) Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/7/18 z dnia 

21 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego. 

 

 

Wniosek w sprawie dodania do porządku obrad punktu: „Rozpatrzenie projektu uchwały 

i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/11/18 z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej” został przyjęty w wyniku głosowania: 18 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym się”.  

Wyniki imienne:  

ZA (18) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, 

Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz 

Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Patrycja Andrzejewska  

 

Wniosek w sprawie dodania do porządku obrad punktu: „Rozpatrzenie projektu uchwały 

i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/8/18 z dnia 21 listopada 2018 r. w sprawie 

powołania Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska” został przyjęty w wyniku 

głosowania: 18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym się”.  

Wyniki imienne:  

ZA (18) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, 

Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz 

Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Patrycja Andrzejewska 

 

Wniosek w sprawie dodania do porządku obrad punktu: „Rozpatrzenie projektu uchwały 

i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/7/18 z dnia 21 listopada 2018 r. w sprawie 

powołania Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego” został przyjęty w wyniku 

głosowania: 18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym się”.  

Wyniki imienne: 

ZA (18) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, 

Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz 

Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Patrycja Andrzejewska 

 

Porządek obrad XI sesji Rady Powiatu: 

1. Otwarcie i ustalenie quorum. 

2. Składanie i rozpatrywanie wniosków dotyczących porządku obrad. 

3. Wręczenie wyróżnienia "Zasłużony dla Powiatu Gostyńskiego" panu Grzegorzowi 

Marszałkowi. 

4. Przyjęcie protokołów: 

a) Nr IX/19 sesji Rady Powiatu z 29 sierpnia 2019 r., 

b) Nr X/19 sesji Rady Powiatu z 10 września 2019 r. 

5. Informacja Starosty o działalności Zarządu Powiatu Gostyńskiego w okresie międzysesyjnym. 

6. Pytania radnych dotyczące przedstawionej informacji i odpowiedzi Zarządu. 
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7. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

na nie odpowiedziach. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) rozpatrzenia petycji, 

b) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia 

Zawodowego w Gostyniu w Centrum Kształcenia Zawodowego w Gostyniu, 

c) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia 

Zawodowego w Grabonogu w Centrum Kształcenia Zawodowego w Grabonogu, 

d) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia 

Zawodowego w Krobi w Centrum Kształcenia Zawodowego w Krobi, 

e) zmiany aktu założycielskiego Zespołu Szkół Zawodowych w Gostyniu, 

f) zmiany aktu założycielskiego Zespołu Szkół Rolniczych w Grabonogu, 

g) zmiany aktu założycielskiego Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Krobi, 

h) uchwalenia "Programu Współpracy Powiatu Gostyńskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020", 

i) ustalenia na 2020 rok wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów 

usuniętych z dróg oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od realizacji 

dyspozycji usunięcia pojazdu, 

j) zmiany uchwały Nr IX/74/19 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, realizowanych w ramach środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne zadania 

w 2019 r., 

k) udzielenia pomocy finansowej Gminie Gostyń, 

l) zmiany uchwały Nr VIII/70/19 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 27 czerwca 2019 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Gostyń, 

m) zmiany budżetu powiatu na 2019 rok, 

n) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2027, 

o) zmiany uchwały Nr II/11/18 z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej, 

p) zmiany uchwały Nr I/8/18 z dnia 21 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji 

Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska, 

q) zmiany uchwały Nr I/7/18 z dnia 21 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji 

Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego. 

9. Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska i działalności 

kontrolnej na obszarze województwa z uwzględnieniem powiatu gostyńskiego w 2018 r. 

10. Informacja Zarządu Powiatu o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Gostyńskiego za 

I półrocze 2019 r. 

11. Wnioski i informacje radnych. 

12. Oświadczenia radnych. 

13. Zakończenie. 

 

 

Ad 3) 

Wręczenie wyróżnienia „Zasłużony dla Powiatu Gostyńskiego” panu Grzegorzowi 

Marszałkowi. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama przypomniał, że Rada Powiatu uchwałę dotyczącą 

przyznania wyróżnień podjęła podczas sesji czerwcowej. Wręczenie nastąpiło podczas dożynek 

powiatowych na Świętej Górze 15 sierpnia br. Pan Grzegorz Marszałek z powodów losowych nie 

mógł w uroczystości uczestniczyć, dlatego wyróżnienie zostanie mu wręczone dzisiaj.  
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Przewodniczący poinformował, że biogram pana Marszałka przedstawił podczas dożynek, jest on 

również dostępny na stronie internetowej Starostwa w zakładce „Zasłużony dla Powiatu 

Gostyńskiego”. Następnie krótko przedstawił sylwetkę wyróżnionego.  

 

Wyróżnienie wręczyli Przewodniczący Rady Alfred Siama oraz Starosta Robert Marcinkowski.  

Pan Grzegorz Marszałek, zabierając głos, podziękował za wyróżnienie.  

 

Ad 4 a) 

Protokół Nr IX/19 sesji Rady Powiatu z 29 sierpnia 2019 r. został przyjęty w wyniku 

głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. Jeden 

radny nie brał udziału w głosowaniu.  

Wyniki imienne:  

ZA (17) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, 

Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Tomasz Skibicki, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Patrycja Andrzejewska 

BRAK GŁOSU (1) Janusz Sikora 

 

Ad 4 b) 

Protokół Nr X/19 sesji Rady Powiatu z 10 września 2019 r. został przyjęty w wyniku 

głosowania: 18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym się”.  

Wyniki imienne: 

ZA (18) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, 

Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz 

Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Patrycja Andrzejewska 

 

Ad 5) 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że informacje z posiedzeń, które odbyły się 

29 sierpnia, 6, 10 i 27 września oraz 3 i 22 października br., zostały radnym przekazane drogą 

elektroniczną. 

Starosta Robert Marcinkowski przedstawił informację z działalności Zarządu w okresie 

międzysesyjnym za pomocą prezentacji multimedialnej, której wydruk stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu.  

 

Ad 6) 

Pytania radnych dotyczące przedstawionej informacji i odpowiedzi zarządu. 

Radny Marcin Krawiec odniósł się do posiedzenia Zarządu Powiatu, które odbyło się przed sesją. 

Zapytał o punkt dotyczący szpitala i zmian związanych z przebudową. Z informacji wynika, że 

koszt przebudowy wzrasta i związany jest ze zmianą, o którą chciał zapytać. Zmiana polega na 

tym, że pierwotnie planowano okna nieotwieralne, teraz zmienia się na otwieralne, co z kolei 

prowadzi do zmian zabezpieczeń przeciwpożarowych. Zapytał, skąd ta zmiana, od kiedy jest 

wiadomo, co na tym zyska szpital i czy wskazane kwoty są kwotami brutto. Drugie pismo dotyczy 

remontu ściany, która nie była poddana termomodernizacji. Wykonawca proponuje też 

wymalowanie tej ściany, co powoduje dodatkowe koszty. Zapytał, dlaczego nie było tej 

termomodernizacji, a teraz ma być i jakie decyzje podjął Zarząd w tej sprawie.  

Starosta Robert Marcinkowski odpowiedział, że szpital zyska to, że okna w salach chorych będą 

otwieralne, co jest standardem i powinno być zagwarantowane. Początkowo były wątpliwości ze 

względu na przepisy przeciwpożarowe. Kilkanaście lat temu podjęto decyzję o zakupie tego 
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budynku, którego możliwości rozbudowy są ograniczone. Na etapie projektowania, aby spełnić 

wymogi przepisów przeciwpożarowych, te okna, przy wydzieleniu konkretnych stref 

przeciwpożarowych, musiały być oknami nieotwieralnymi. Odnosząc się do kwestii zmiany 

kosztów, poinformował, że możliwość wprowadzenia rozwiązania z oknami otwieralnymi powoduje 

konsekwencje dla dotychczasowych części szpitala, w których trzeba wydzielić strefy 

przeciwpożarowe – zamienić dotychczasowe drzwi o niższym współczynniku związanym 

z ochroną przeciwpożarową na wyższy współczynnik. Są to elementy dość drogie, a o tym, jak to 

będzie wyglądać w rzeczywistości, przekonają się po opracowaniu ekspertyzy. Zarząd 

zdecydował, aby przekazać dodatkową kwotę 8 200 zł z rezerwy inwestycyjnej na wykonanie prac 

na tej części elewacji, gdzie znajduje się blok operacyjny. Jednocześnie Zarząd uznał, że nie ma 

potrzeby odświeżania elewacji, gdyż znajduje się ona w dobrym stanie, a koszt wynosiłby ok. 

40 000 zł.  

Radny Marcin Krawiec zapytał, dlaczego ten standard nie był zaplanowany i czy będą jakieś 

konsekwencje związane z dofinansowaniem. Czy gdyby plany były inne, można by wówczas objąć 

to wnioskiem o dofinansowanie. Radny zapytał, kiedy uznano okna otwieralne za standard. 

Robert Marcinkowski powtórzył, że jest to związane z przepisami przeciwpożarowymi. Wg 

wiedzy, którą obecnie posiada, nie byłoby możliwe opracowanie projektu i uzyskanie 

jakiegokolwiek dofinansowania, gdyby podeszli do tematu inaczej. Zawsze w trakcie projektu jest 

możliwość dokonania ekspertyzy i jakichś odstępstw. Uznali, że lepszym rozwiązaniem jest 

dołożenie nawet kilkudziesięciu tysięcy po to, aby wydzielić strefy przeciwpożarowe w pozostałej 

części szpitala, aniżeli montować okna stałe, które byłyby nieotwieralne.  

Radny Antoni Kuś zapytał o drogę w Kosowie, czy budowa chodnika po lewej stronie została już 

zakończona. 

Starosta Robert Marcinkowski odpowiedział, że na chwilę obecną inwestycja jest zakończona. 

Chodnik obejmuje wszystkie nieruchomości, które są w tej miejscowości.  

Radny Antoni Kuś zapytał, czy światłowody to sprawa gminy czy powiatu. W Kosowie były 

zakładane światłowody i chodnik nie został należycie wykonany po inwestycji.  

Robert Marcinkowski odpowiedział, że budową światłowodów nie zajmuj się ani powiat, ani 

gmina. Prawdopodobnie jest to inwestycja realizowana z udziałem środków unijnych i mieszkańcy 

sami decydują o przyłączeniu. Radny zwrócił uwagę na istotny problem, jakim jest wykonawstwo 

wejścia w majątek powiatu czy w chodniki, które są przy drogach powiatowych. Są bardzo duże 

problemy związane z wyegzekwowaniem od firm właściwej rzetelności w wykonaniu tych robót. 

Podkreślił, że ludzie chcą mieć dobry dostęp do internetu, chcą korzystać z tych dóbr techniki, ale 

są duże problemy z wykonawstwem tych przyłączy. Stąd też wyciągają pewne wnioski na 

przyszłość. Jako przykład podał ulicę Poznańską w Piaskach, która będzie przebudowywana. Do 

wszystkich została wysłana informacja, że przez najbliższe pięć lat od czasu przebudowy nie będą 

wydawane zgody na jakiekolwiek przyłącza.  

Przewodniczący Rady Alfred Siama zapytał o projekty drogowe, na które powiat uzyskał 

dofinansowania. Starosta poinformował o jednym rozstrzygnięciu, on natomiast chce zapytać 

o projekt Wziąchów – Kromolice. Czy przetarg został już ogłoszony i jakie ewentualne działania 

zostaną w tym roku podjęte? 

Starosta Robert Marcinkowski poinformował, że przetarg został już ogłoszony, otwarcie ofert 

zaplanowano na 6 listopada. Dodał, że nie pamięta terminu zakończenia robót, ale będzie to 

zależało od wykonawcy, czy przystąpi do pierwszych prac jeszcze w tym roku. Jest bardzo 

prawdopodobne, że zarówno w Piaskach, jak i w gminie Pogorzela, pierwsze prace będą widoczne 

jeszcze w tym roku.  

Radny Marcin Krawiec, wracając do pytania dotyczącego szpitala, powiedział, że pismo było 

datowane na 22 października, natomiast w poniedziałek było posiedzenie Komisji. Starosta mówił, 

że inwestycja ta jest mu bliska, często jest na terenie budowy, więc ten temat był znany. Szkoda 

więc, że o takich zmianach, które mogą być kosztowne, nie mówi się na posiedzeniu Komisji. Być 

może o takich rzeczach mówi się na posiedzeniach Rady Społecznej, ale przypomniał, że zostali 
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pozbawieni możliwości posiadania swojego przedstawiciela. Ponadto radny zwrócił uwagę na 

informację, że wpłynęła prośba od jednej ze szkółek piłkarskich o dzierżawę boiska szkolnego przy 

ul. Tuwima. Ma wątpliwość, jaki jest cel dzierżawienia tego obiektu. Druga uwaga dotyczy tego, że 

jest prawie listopad, a tutaj jest umowa, która ma być zawarta od stycznia 2019 r. Jest tu notatka, 

że umowa wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą obowiązującą od 1 stycznia 2019 r. Zapytał, 

skąd taka konstrukcja. Trzecie pytanie dotyczy zapisu, że szkółka piłkarska ma obowiązek 

udostępniać boisko szkole. Z tego, co widzi, z boiska korzystają również mieszkańcy. Zapytał, czy 

mieszkańcy muszą się zwracać z prośbą do szkółki o możliwość korzystania z boiska. 

Sekretarz Powiatu Leszek Maliński wyjaśnił, umowa jest dość późno zawierana, ale jest to 

kontynuacja umowy z ubiegłego roku. Przyznał, że pracownicy Wydziału przeoczyli to, w związku 

z powyższym regulują ten stan prawny. Korzystanie przez szkółkę z boiska nie utrudnia w żadnym 

wypadku prowadzenia zajęć szkolnych, jak i korzystania z obiektu przez mieszkańców.  

Starosta Robert Marcinkowski dodał, że bardzo ważnym argumentem za dzierżawą boiska jest 

możliwość odzyskania podatku VAT od inwestycji.  

Radny Mikołaj Rogala zwrócił uwagę, że z okazji Dnia Edukacji Narodowej nauczyciele zostali 

uhonorowani nagrodami Zarządu. Zapytał o powód nieprzyznania nagród dyrektorom szkół.  

Starosta Robert Marcinkowski odpowiedział, że decyzją Zarządu w tym roku chcieli docenić 

przede wszystkim nauczycieli. Zapewnił, że myślą o tym, w jaki sposób docenić również 

dyrektorów.  

Radny Marcin Krawiec, wracając do sprawy dzierżawy boiska, zapytał, czy brak umowy i faktur 

nie będzie miał wpływu na odliczenie Vat-u, czy jest to zgodne z przepisami.  

Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak potwierdziła, że będzie zgodne.  

Radny Dominik Jankowiak zapytał o planowaną przebudowę ul. Poznańskiej w Piaskach 

i budowę ronda. Jak będzie wyglądać organizacja ruchu i dojazd do szkoły?  

Starosta Robert Marcinkowski odpowiedział, że z reguły przy inwestycjach drogowych jest tak, 

że wykonawca jest zobowiązany do opracowania tzw. planu stałej organizacji ruchu. Po wyłonieniu 

wykonawcy i podpisaniu umowy będą prowadzone uzgodnienia z wykonawcą, aby ta organizacja 

ruchu była jak najmniej uciążliwa dla mieszkańców Piasków. Dodał, że zawsze przy tego typu 

pracach należy liczyć się z utrudnieniami w ruchu.  

 

Ad 7) 

Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz 

udzielonych na nie odpowiedziach. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że w okresie międzysesyjnym zapytanie 

złożył radny Marcin Krawiec i zostało ono już opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Dotyczy ono wycinki drzew przy drodze Piaski – Smogorzewo, która będzie modernizowana.  

Dnia 30 października br. wpłynęła odpowiedź Starosty Gostyńskiego, którą Przewodniczący 

odczytał.  

 

Ad 8 a) 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Piotr Kogut.  

 

W dyskusji wzięli udział: radni Mirosława Bigaj, Piotr Kogut, Marcin Krawiec i Antoni Kuś, Sekretarz 

Leszek Maliński, Etatowy Członek Zarządu Sebastian Czwojda oraz Starosta Robert 

Marcinkowski.  

 

Uchwała Nr XI/82/19 w sprawie rozpatrzenia petycji została podjęta w wyniku głosowania: 

16 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” przy 3 głosach „wstrzymujących się”.  
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Wyniki imienne:  

ZA (16) Maciej Biskup, Izabela Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik 

Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj 

Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Patrycja Andrzejewska , Mirosława Bigaj, Sebastian Czwojda 

 

Ad 8 b) 

Przewodniczący Rady Alfred Siama powiedział, że jest sześć uchwał oświatowych, z których 

trzy pierwsze dotyczą przekształcenia istniejących ośrodków dokształcania i doskonalenia 

zawodowego w szkołach powiatowych, a trzy kolejne zmian w aktach założycielskich tych szkół. 

Zaproponował, aby Naczelnik Wydziału przedstawiający projekty uchwał uczynił to w pierwszym 

z punktów.  

 

Projekty uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowych Ośrodków 

Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Gostyniu, Grabonogu i Krobi w Centra Kształcenia 

Zawodowego w Gostyniu, Grabonogu i Krobi przedstawił Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw 

Społecznych Marek Smektała.  

 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia 

Zawodowego w Gostyniu w Centrum Kształcenia Zawodowego w Gostyniu pozytywnie: 6 głosów 

„za” podczas nieobecności 1 radnego.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Uchwała Nr XI/83/19 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Ośrodka 

Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Gostyniu w Centrum Kształcenia 

Zawodowego w Gostyniu została podjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

Wyniki imienne:  

ZA (18) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, 

Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz 

Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Patrycja Andrzejewska  

 

Ad 8 c) 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Ośrodka Dokształcania 

i Doskonalenia Zawodowego w Grabonogu w Centrum Kształcenia Zawodowego w Grabonogu.  

 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 6 głosów „za” podczas nieobecności 1 radnego.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Uchwała Nr XI/84/19 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Ośrodka 

Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Grabonogu w Centrum Kształcenia 

Zawodowego w Grabonogu została podjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  
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Wyniki imienne: 

ZA (19) Patrycja Andrzejewska , Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

 

 

Ad 8 d) 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Ośrodka Dokształcania 

i Doskonalenia Zawodowego w Krobi w Centrum Kształcenia Zawodowego w Krobi. 

 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 6 głosów „za” podczas nieobecności 1 radnego.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Uchwała Nr XI/85/19 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Ośrodka 

Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Krobi w Centrum Kształcenia Zawodowego 

w Krobi została podjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne:  

ZA (19) Patrycja Andrzejewska , Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

 

Ad 8 e) 

Projekty uchwał w sprawie zmian aktów założycielskich Zespołu Szkół Zawodowych w Gostyniu, 

Zespołu Szkół Rolniczych w Grabonogu oraz Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych 

w Krobi przedstawił Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Marek Smektała.  

 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie zmiany aktu założycielskiego Zespołu Szkół Zawodowych w Gostyniu pozytywnie: 

6 głosów „za” podczas nieobecności 1 radnego.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Uchwała Nr XI/86/19 w sprawie zmiany aktu założycielskiego Zespołu Szkół Zawodowych 

w Gostyniu została podjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne: 

ZA (19) Patrycja Andrzejewska , Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak  

 

Ad 8 f) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany aktu założycielskiego Zespołu Szkół Rolniczych w Grabonogu. 
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Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 6 głosów „za” podczas nieobecności 1 radnego.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Uchwała Nr XI/87/19 w sprawie zmiany aktu założycielskiego Zespołu Szkół Rolniczych 

w Grabonogu została podjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymujących się”. 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Patrycja Andrzejewska , Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

 

Ad 8 g) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany aktu założycielskiego Zespołu Szkół Ogólnokształcących 

i Zawodowych w Krobi. 

 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 6 głosów „za” podczas nieobecności 1 radnego.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Uchwała Nr XI/88/19 uchwały w sprawie zmiany aktu założycielskiego Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących i Zawodowych w Krobi została podjęta w wyniku głosowania: 

19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Patrycja Andrzejewska , Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

 

Przewodniczący Rady Alfred Siama ogłosił przerwę w obradach. 

Obrady wznowiono o godz. 14.50 

 

Ad 8 h) 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia "Programu Współpracy Powiatu Gostyńskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020" przedstawił 

Etatowy Członek Zarządu Szymon Jakubowski. 

 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 7 głosów „za”. 

 

W dyskusji wzięli udział: radna Mirosława Bigaj, radny Maciej Malczyk oraz pani Ewa Misiaczyk. 

 

Uchwała Nr XI/89/19 w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy Powiatu Gostyńskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 
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z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020" 

została podjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”.  

Wyniki imienne:  

ZA (18) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, 

Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz 

Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Patrycja Andrzejewska  

 

Ad 8 i) 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia na 2020 rok wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie 

pojazdów usuniętych z dróg oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od realizacji 

dyspozycji usunięcia pojazdu przedstawił Etatowy Członek Zarządu Sebastian Czwojda.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 5 głosów „za” podczas 

nieobecności 1 radnego.  

 

W dyskusji wzięli udział: radni Marcin Krawiec, Damian Walczak, Starosta Robert Marcinkowski, 

Etatowy Członek Zarządu Sebastian Czwojda Sebastian Czwojda oraz Sekretarz Powiatu Leszek 

Maliński. 

 

Uchwała Nr XI/90/19 w sprawie ustalenia na 2020 rok wysokości opłat za usuwanie 

i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg oraz wysokości kosztów powstałych 

w wyniku odstąpienia od realizacji dyspozycji usunięcia pojazdu została podjęta w wyniku 

głosowania: 16 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” przy 2 głosach wstrzymujących się. 

W głosowaniu nie brał udziału 1 radny.   

Wyniki imienne: 

ZA (16) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Izabela Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon 

Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, 

Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian 

Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Patrycja Andrzejewska, Marcin Krawiec,  

BRAK GŁOSU (1) Sebastian Czwojda 

 

Ad 8 j) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/74/19 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 

29 sierpnia 2019 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych, realizowanych w ramach środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne zadania w 2019 r. przedstawił 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Mirosław Sobkowiak. 

 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 6 głosów „za” podczas nieobecności 1 radnego.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 5 głosów „za” podczas 

nieobecności 1 radnego.  
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Przewodniczący Rady Powiatu Alfred Siama odczytał opinię Powiatowej Społecznej Rady ds. 

Osób Niepełnosprawnych. Opinia jest pozytywna i stanowi załącznik do protokołu.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Uchwała Nr XI/91/19 w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/74/19 Rady Powiatu Gostyńskiego 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej osób niepełnosprawnych, realizowanych w ramach środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne 

zadania w 2019 r. została podjęta w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” 

przy 1 głosie „wstrzymującym się”. W głosowaniu nie brał udziału 1 radny.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, 

Maciej Malczyk, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Patrycja Andrzejewska  

BRAK GŁOSU (1) Robert Marcinkowski 

 

Ad 8 k) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Gostyń przedstawiła Skarbnik 

Powiatu Eleonora Gościniak.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 5 głosów „za” podczas 

nieobecności 1 radnego.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Uchwała Nr XI/92/19 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Gostyń została 

podjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne:  

ZA (19) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak  

 

Ad 8 l)  

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/70/19 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 

27 czerwca 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Gostyń przedstawiła Skarbnik 

Powiatu Eleonora Gościniak.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 5 głosów „za” podczas 

nieobecności 1 radnego. 

 

W dyskusji wzięli udział: Przewodniczący Rady Alfred Siama oraz Starosta Robert Marcinkowski. 
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Uchwała Nr XI/93/19 w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/70/19 Rady Powiatu Gostyńskiego 

z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Gostyń została 

podjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne:  

ZA (19) Patrycja Andrzejewska , Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak  

 

Ad 8 m) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2019 rok wraz z autopoprawką 

przedstawiła Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 5 głosów „za” podczas 

nieobecności 1 radnego.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano. 

 

Autopoprawka do projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmiany budżetu 

powiatu na 2019 rok została przyjęta w wyniku głosowania” 18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” 

przy 1 głosie „wstrzymującym się”.  

Wyniki imienne: 

ZA (18) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, 

Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz 

Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Patrycja Andrzejewska  

 

Uchwała Nr XI /94/19 w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2019 rok została podjęta 

w wyniku głosowania: 18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym 

się”.  

Wyniki imienne: 

ZA (18) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, 

Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz 

Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Patrycja Andrzejewska  

 

Ad 8 n) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2027 wraz 

z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 5 głosów „za” podczas 

nieobecności 1 radnego.  

 

W dyskusji wzięli udział: radny Damian Walczak, Starosta Robert Marcinkowski oraz Skarbnik 

Powiatu Eleonora Gościniak.  
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Autopoprawka do projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2019-2027 została przyjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za” 

przy 1 głosie „wstrzymującym się”.  

Wyniki imienne: 

ZA (18) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, 

Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz 

Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Patrycja Andrzejewska 

 

Uchwała Nr XI/95/19 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2027 

została podjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”.  

Wyniki imienne: 

ZA (18) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, 

Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz 

Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Patrycja Andrzejewska  

 

Ad 8 o) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/11/18 z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu Gostyńskiego Alfred 

Siama. Poinformował, że w skład Komisji Rewizyjnej powinni wchodzić przedstawiciele wszystkich 

klubów.  

 

Przewodniczący Rady zwrócił się o zgłaszanie kandydatów na zastępcę przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej.  

Radny Piotr Kogut w imieniu Klubu Prawo i Sprawiedliwość zgłosił kandydaturę pani Mirosławy 

Bigaj.  

Radna Mirosława Bigaj wyraziła zgodę na kandydowanie.  

 

Przewodniczący Rady Alfred Siama zwrócił się do Sekretarza Powiatu o określenie brzmienia § 

2 projektu uchwały w związku z faktem, że pani Bigaj nie jest członkiem Komisji Rewizyjnej.  

Sekretarz Powiatu Leszek Maliński zaproponował, aby § 2 brzmiał: „Powołuje się do składu 

Komisji Rewizyjnej Panią Mirosławę Bigaj, której powierza się funkcję Zastępcy przewodniczącego 

Komisji”. 

Radny Mikołaj Rogala zwrócił uwagę, że pani Mirosława Bigaj jest przewodniczącą jednej 

Komisji, teraz będzie wiceprzewodniczącą drugiej. Zapytał, czy członkowie Komisji Rewizyjnej nie 

mogą podjąć we własnym gronie wyboru zastępcy przewodniczącego Komisji.  

Przewodniczący Rady Alfred Siama wyjaśnił, że w przypadku tej Komisji decyzję musi podjąć 

Rada.  

 

Wniosek w sprawie zmiany brzmienia § 2 projektu uchwały na „Powołuje się do składu Komisji 

Rewizyjnej Panią Mirosławę Bigaj, której powierza się funkcję zastępcy przewodniczącego Komisji” 

został przyjęty w wyniku głosowania: 17 głosów „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne:  

ZA (17) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, 

Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Krzysztof Deutsch, Mikołaj Rogala 

 

Uchwała Nr XI/96/19 w sprawie zmiany uchwały Nr II/11/18 z dnia 14 grudnia 2018 r. 

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej została podjęta w wyniku głosowania: 16 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw” przy 3 głosach „wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne: 

ZA (16) Patrycja Andrzejewska , Mirosława Bigaj, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, 

Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Maciej 

Malczyk, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Maciej Biskup, Krzysztof Deutsch, Mikołaj Rogala  

 

Ad 8 p) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/8/18 z dnia 21 listopada 2018 r. w sprawie 

powołania Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska przedstawił Przewodniczący Rady 

Powiatu Gostyńskiego Alfred Siama. Poinformował, że akces do Komisji zgłosiła pani Patrycja 

Andrzejewska.  

 

Pani Patrycja Andrzejewska wyraziła zgodę na udział w pracach Komisji.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Uchwała Nr XI/97/19 w sprawie zmiany uchwały Nr I/8/18 z dnia 21 listopada 2018 r. 

w sprawie powołania Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska została podjęta 

w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne:  

ZA (19) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

 

Ad 8 r) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/7/18 z dnia 21 listopada 2018 r. w sprawie 

powołania Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego przedstawił Przewodniczący 

Rady Powiatu Gostyńskiego Alfred Siama. 

 

Pani Patrycja Andrzejewska wyraziła zgodę na udział w pracach tej Komisji.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Uchwała Nr XI/98/19 w sprawie zmiany uchwały Nr I/7/18 z dnia 21 listopada 2018 r. 

w sprawie powołania Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego została podjęta 

w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne:  

ZA (19) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

 

Ad 9) 
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Informację Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska i działalności 

kontrolnej na obszarze województwa z uwzględnieniem powiatu gostyńskiego w 2018 r. 

przedstawił Kierownik Delegatury w Lesznie pan Mirosław Żółtański.  

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Tomasz Skibicki 

poinformował, że Komisja zaopiniowała informację pozytywnie: 5 głosów „za” podczas 

nieobecności 1 radnego.  

 

W dyskusji wzięli udział: Przewodniczący Rady Alfred Siama, radni Krzysztof Wachowiak, Izabela 

Dereszewicz, Patrycja Andrzejewska, Krzysztof Wachowiak oraz pan Mirosław Żółtański.  

 

Ad 10) 

Informację Zarządu Powiatu o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Gostyńskiego za I półrocze 

2019 r. przedstawiła Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Mikołaj Rogala poinformował, że Komisja zaopiniowała 

informację pozytywnie: 7 głosów „za”. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała informację pozytywnie: 5 głosów „za” podczas 

nieobecności 1 radnego.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Ad 11) 

Wnioski i informacje radnych. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama przedstawił analizy oświadczeń majątkowych przesłane 

przez Wojewodę Wielkopolskiego, Naczelników Urzędów Skarbowych w Gostyniu, Krotoszynie 

i Lesznie oraz Starostę Gostyńskiego. Przedstawił również wykonaną przez siebie analizę 

oświadczeń majątkowych radnych powiatu.  

Etatowy Członek Zarządu Sebastian Czwojda powiedział, że czytając zalecenia dotyczące 

korupcji politycznej, zwrócił uwagę, że znaczna część poświęcona jest oświadczeniom 

majątkowym. Jest tam sugestia, aby w oświadczeniach majątkowych wykazywać również majątek 

małżonków, o ile nie są objęci rozdzielnością majątkową.  

Przewodniczący Rady Alfred Siama zwrócił uwagę, że jest to tylko sugestia, nie ma natomiast 

podstawy prawnej.  

Etatowy Członek Zarządu Sebastian Czwojda powiedział, że również nie ma w przepisach 

zapisu, że należy określać, czy dochody są elementem objętym wspólnością majątkową czy 

rozdzielnością majątkową. Stąd też zastanawia się, czy w kolejnym oświadczeniu majątkowym nie 

wpisze dochodu żony.  

Radny Krzysztof Wachowiak, zwracając się do pana Sebastiana Czwojdy, zapytał, w jaki sposób 

ma wyliczyć żonie pensję za pracę w gospodarstwie.  

Przewodniczący Rady Powiatu Alfred Siama powiedział, że jest zaskoczony rygorystycznym 

wymogiem Wojewody Wielkopolskiego dotyczącym klasyfikacji składników majątkowych. Dodał, że 

nigdy dotąd nie było praktykowane ujawnianie w oświadczeniach radnego dochodów małżonka. 

Przyznał, że nie wie, jak się do tego ustosunkować.  

Etatowy Członek Zarządu Sebastian Czwojda, odpowiadając na pytanie radnego Wachowiaka, 

powiedział, że jeśli działamy zgodnie z prawem, to tylko to, co obywatela dotyczy, musi wynikać 

z przepisów, które Konstytucja uznaje za źródło prawa. W sytuacji, gdy mamy do czynienia z tym, 

że jest wola polityczna, która decyduje i prawo jest tylko narzędziem wykonania tej woli, rodzi się 

wtedy problem, jak interpretować różne kwestie i konieczność podporządkowania się pewnym 

rozwiązaniom, które niekoniecznie wynikają ze źródeł prawa i mogą rodzić różnego rodzaju 
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dylematy, kontrowersje i również negatywne konsekwencje wynikające z tego, że się do tego 

człowiek nie dostosuje. W tej materii powinni mieć dość istotne i czytelne wyjaśnienia, 

w przeciwnym wypadku będą mieć dylematy, czy robią to dobrze.  

 

Ad 12) 

Oświadczenia radnych. 

Radny Piotr Kogut jeszcze raz powitał radną Patrycję Andrzejewską oraz przybliżył jej życiorys 

oraz poinformował o jej wstąpieniu do Klubu Prawo i Sprawiedliwość.  

Radny Krzysztof Wachowiak zwrócił się z pytaniem do Zarządu Powiatu w sprawie przebudowy 

drogi w Dzięczynie. Na posiedzeniu komisji była informacja, że Zarząd przedłużył termin do 

8 listopada.  

Przewodniczący Rady Alfred Siama zwrócił uwagę, że w tym punkcie nie należy zadawać pytań.  

Radny Krzysztof Wachowiak odpowiedział, że jest to bardzo ważne pytanie, bo dotyczy 

inwestycji, na którą powiat daje „grube” pieniądze. Jego zdaniem ta inwestycja we wskazanym 

terminie nie zostanie skończona, być może nastąpi to w połowie grudnia. Zapytał, czy będzie 

szansa na wylanie dywanika.  

Przewodniczący Rady Alfred Siama zwrócił uwagę, że zgodnie ze Statutem tego rodzaju pytanie 

należy zadać na piśmie. Poprosił o przestrzeganie procedur. Zapytał, czy Zarząd chce 

ustosunkować się do tego pytania, czy też radny ma jednak przedłożyć je na piśmie.  

Etatowy Członek Zarządu Sebastian Czwojda odpowiedział, że zgodnie z umową do 8 listopada 

powinno zostać wszystko wykonane. Jeśli ten termin nie zostanie dochowany, to negatywne 

konsekwencje powinien ponieść przedsiębiorca wykonujący zadanie. Jeśli termin nie zostanie 

zachowany, przedsiębiorca zapłaci kary umowne. Podkreślił, że jego zdaniem, jeśli warunki 

pogodowe będą złe, należy wstrzymać się z położeniem dywanika asfaltowego.  

 

Ad 13) 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Alfred Siama zamknął XI sesję Rady 

Powiatu o godz. 16.26. 

 

Przewodniczący 

Rady Powiatu Gostyńskiego 

/-/ Alfred Siama 

 

Protokołowała  

Elżbieta Mikstacka 

 


